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Ferlinrummet, tisdagen den 5 december 2023 kl 13.00-14.30

Christer Olsson (M) socialnämnden
Monica Samuelsson(S), socialnämnden
Ann-Charlott Skalare (L), kommunstyrelsen
Annalena Ranström (S), kommunstyrelsen

Lars Björklund, SKPF-pensionärerna

Sune Frisk, PRO Nykroppa
Kajsa Jernberg, PRO Filipstad

Åsa Andersson, förvaltningschef socialförvaltningen

Roger Danielsson, chefförgata/ park

Mondira Hedlund, sekreterare

Britt Fredriksson, Folketshus-föreningen i Nykroppa, medverkar under P 23-26

Kajsa Jernberg

Socialnämndens kansli, 2023-12-07

fisa Punkter 23-32
Mondira Hedlund

Mud. BD
Christer Olsson
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P 23

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

P 24
Val avjusterare
Kajsa Jernberg väljs till justerare.

P 25
Föregående mötesprotokoll
Inga synpunkterpå föregående protokoll, protokollet läggs till handlingarna.

P26
Information från Folketshus- föreningen i Nykroppa
Britt informerar omatt styrelsen i Folketshus- föreningen i Nykroppa

försökeratt rusta upp parken somdesett blivit i sämre och sämre skick

underåren. Britt informerar omatt det i parken finns en dansbana med

servering, en storsal, en sommarscen samt enbio. Det finns ävenporslintill

300 gäster och föreningen kan ordna smörgåsar, kaffe och fikabröd. Alla

lokaler är uppvärmda och det även en ansökangjord om att kunna uppdatera

IT- systemet. Styrelsens mål äratt få anläggningeni fint skick igen ochatt få

i gång aktiviteter där. Styrelsen arbetar med en ansökantill arvsfonden och

ett kravför att ansöka är att man ska ha samarbete med olika föreningar och

att man ska kunna påvisa vad mantänkersig för verksamheterochaktiviteter

i parken framåt. Britt önskar därför att rådet funderar på om det finns några

aktiviteter de skulle kunna vara med och arrangera i parkeneller om det

finns några evenemangdevill hyra parkenför.

Förslag gällande att ha veckofika och bingoverksamhet. Förslag att ta

kontakt med linedace- och zumbaföreningarna som behöverlokaler. Förslag

att ta kontakt med ABF och vuxenskolan.

Christer informerar ombeslutet att försörjningsstödstagare behöver göra

samhällsnytta föratt få försörjningsstöd ochatt bland annat AIE:s réjarlag ar

ett resultat av detta. Christer informerar omatt röjarlaget harvarit i parken

för att röja och att kommunenävenharstöttat föreningen genomatt setill att

ett tak i parken blev provisoriskt lagat.

Fråga omparken haft några barnaktiviteter? Britt berättar att de har haft

julgransdans och att Nykroppa skola harvarit där på teater ochtrolleri.
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P 27

Frågortill tekniska förvaltningen samttill miljö- och

stadsarkitektkontoret

Fråga om vad planeringenär gällande husen i Lesjöfors som kommunen

köpte? Christer svararatt fastighetschefen håller på att titta på det. Det pågår

en utredning omdet kanbli ett äldreboende på platsen där husenståri

framtiden.

Information omatt servicehuset i Lesjöfors äri dåligt skick och i behov av

total renovering.

Fråga om hurdet går med cykelbanorna längs Piludden. Rogersvararatt det

finns ett förslag som mot vårkanten kommerpresenteras för teknikutskottet.

Diskussionkring att Ski- Sunne inte kommeratt öppna och om de säljer sin

utrustning. Diskussion kring driften av Kalhyttan samt de två

slalombackarna somfinns i kommunen. Diskussion omatt det är svårt att få

tag på folk som vill ställa upp på fritiden och driva exempelvis slalombacken

i Filipstad.

Diskussion om sökandet av EU- pengar och omdet finns något lämpligt

projekt att söka EU- pengarifrån. Ann- Charlotte lyfter att Sverige är dåliga

på att söka EU- pengar.

Fråga hurdet går med stationshuset och inlandsbanan? Rogersvararatt det

hartagits fram en nydetaljplan för att möjliggöra en försäljning. Kommunen

har ävenföreslagit för Trafikverket att de kan ta över järnvägsparken. Det

krävs en miljösanering där godsmagasinet stod förut.

Christer informerar om arbetet medatt återställa inlandsbanan.

Fråga gällande att det kommeratt bli skärpta regler vad gäller sopsortering.

Hur kan kommunenhjälpa de somharsvårt för att ordna med sina sopor?

Åsa svararatt man kan ansöka omfixartjänst och via pensionärshjälpen.

Mankanävenfå det beviljat i sin hemvård.

Fråga gällande hurdet går med uppröjningen avorterna kring Filipstad.

Christer berättar att både föreningsservice och AIE:s röjarlag hjälpertill på

flera ställen i kommunen. Rådet uttryckeratt det blir fint närdet blir

tillsnyggat runt om i kommunen. Ann- Charlotte vill lyfta att det behöver

röjas vid Norsbäcken.
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Diskussion kring hur kommunenhanterarstora träd, kommunen har en

röjarplan.

P 28
Ekonomisk uppföljning

Densenaste ekonomiska uppföljningen visar - 22 900 000 kr. Det beror på

hög inflation, hög sjukfrånvaro utifrån bland annat Covid-19,

bemanningspersonal ochdet är även flera stora komplexa ärendeni flera

delar av förvaltningen. Det var budgeterat för en löneökning på 2.8 procent

gällande de somär med i fackförbundet Kommunal, men det blev 4.1

procent. Gällande försörjningsstödet kan manse att det fortfarande är högt

mendet är på väg ner. Socialförvaltningen kommernästa år få en

ramförstärkning på 12 miljoner.

Diskussion kring färdtjänst och hur samarbetet med Region Värmlandserut.

Fråga omservicetjänsten matdistribution blir dyrare nu när mat i allmänhet

är dyrare? Åsa svarar nej, menatt avgiften kommeratt räknas upp med 2

procent vid årsskiftet då avgifterna normalt regleras varje årsskifte.

Diskussiongällande försörjningsstöd och sjuklön.

Fråga omhurdet går med den kylda maten. Åsa berättaratt ärendet är

beslutat hos socialnämndenochatt det nuligger hos tekniska förvaltningen.

Diskussion ombostadslöshet.

P 29
Förslag på revideraderiktlinjer för biståndsbedömning

Åsa går igenomde största ändringarna:

e Punkt 3.9: Nämndenkanavslå en sökt insats med hänvisningtill att

nämndenkanerbjuda en annan insats somär lämpligare och mer

kostnadseffektiv. Det kan innebära att nämnden hänvisar den

enskildetill ett särskilt boende omdetär så att hemvårdsinsatserna är

dyrare än en plats på särskilt boende. Dock kan nämndeninte tvinga

någonatt flytta utan endast säga nej till ökade insatser.

e Punkt 4.2: För att kunna bevilja egenvård ska underlag i form av en

bedömning från legitimerad personal inhämtas. Underlaget ska vara

skriftligt.

e Punkt 5.7: Tillfällig utökning från beslut kan ske via enhetschef och

sjuksköterska vid akuta situationereller enskilda händelser. En akut
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situation kantill exempel vara om denenskildes närstående som ger

vård och omsorg, hastigt blir sjuk eller inlagd på sjukhus.

Stödinsatser kan då utförastillfälligt till dess att biståndsbedömare

utrett behoven somska ske inom14 dagar.

e Punkt 7.1: Städning vid högstett tillfälle per månad (vartredje vecka

idag)

e Punkt 7.6: Apoteksärenden beviljas endast om denenskilde inte har

förmåga att planera och/eller beställa varorvia internet

e Punkt 7.8: Den somharbeviljats andra insatser som också syftartill

att bryta social isolering, exempelvis ledsagning eller dagverksamhet,

böri normalfallet anses ha fått sitt behovtillgodosett genom dessa

insatser

e Punkt 8.8: Tillsynsbehovnattetid utförs genom trygghetskamera

e Punkt 9.3: Kontaktpersonen träffar den enskilde normalt entill två

gånger per månad i hemmet eller utomhusföratt delta i olika

aktiviteter.

Information omatt riktlinjerna kommerupptill socialnämndeni december

och, omde antas, börjar gälla 1 januari 2024. Ärendena kommersuccessivt

att omprövas av biståndsbedömarna och eventuella ändringar kommer ske

då. Manharalltid rätt att överklaga och förvaltningenhjälpertill med en

överklagan om manvill.

Diskussion omatt om man behöverinsatser ansöker man hos

biståndsbedömarna. Det finns även pensionärshjälpen ochfixartjänst.

Information omatt AIE haren egensida på hemsidan där man kan ansöka

omdessatjänster.

Diskussion omatt palliativa vården har egnariktlinjer.

Fråga om punkt 3.9. Omändringen skulle ske nudirekt, hur många skulle vi

då placera på särskilt boende i stället? Svar cirka 17 stycken.

Fråga omplatser på särskilt boende. Åsa svararatt det går runt, manharinte

för många lediga platser och manharhellerinte kö.

Fråga om Älvkullen. Christer svarar att avdelningarna heden, vallen och

dalen är uttömda och behöverrivas. Samlingssalen och avdelningen dungen

kommeratt bli korttids ochfritids. På avdelningenloftet har daglig

verksamhet flyttat in.

Fråga omsinnesträningenfinns kvar? Åsa svararatt verksamheteni sig inte

finns kvar menatt rummenfinns kvar och de nyttjas av LSS.
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P30
Tider 2024
De föreslagna tiderna för 2024 fastställs.

P 31

Övriga frågor
Inga övriga frågor.

Ordförande önskarrådet en god jul ochett gott nytt år.

P 32
Avslutning
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